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 סדר יום
אולם ספורט נוף  802הנרקיס, מימון מיתרה בתב"ר ₪ לטובת נזקי סופה גן   172,000[  תב"ר על סך  1] 

 3 ........................... כמימון ביניים בגלל צפי לשיפוי מחברת הביטוח(  -₪ מתוך הסכום 72,000ילדות )
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 פ ר ו ט ו ק ו ל 

 

אולם  ₪802 לטובת נזקי סופה גן הנרקיס, מימון מיתרה בתב"ר  172,000תב"ר על סך [   1] 

 כמימון ביניים בגלל צפי לשיפוי מחברת הביטוח(  -מתוך הסכום₪   72,000ספורט נוף ילדות )

 

טוב אז ערב טוב לכולם. אני מתכבדת לפתוח את הישיבה שלא מן המניין   לין קפלן ]ראש המועצה[:

בנושא טיפול נזקי סופה בגן הנרקיס. כידוע במהלך הסופה ברברה שגרמה נזקים בכל הארץ נפל עץ 

על החומה והגג של גן נרקיס וגרם נזק לגג ולגדר הגג כאמור. הילדים פונו למקום חלופי עד לביצוע  

אלף שקלים  172שוהים שם מאז זה במועדונית שלנו. נדרש פתיחת תב"ר על סך תיקונים נדרשים ו

אולם ספורט נוף ילדות   82  רלטובת נזקי הסופה בגן נרקיס כשהמימון שאנחנו מציעים הוא מתב"

אלף שקלים מתוך הסכום הוא מימון ביניים בגלל הצפי לשיפוי מחברת הביטוח.   72-שחשוב לציין ש

 תהילה בבקשה. 

טוב, אין הרבה מה להרחיב ביום השלישי של הסופה נפל העץ,    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

פגע בגג, מיד טיפלנו גם בפינוי של העץ, גם כל מה שהיינו צריכים בשביל בעצם להיכנס לתיקון. ביום  

ביר  . אם תרצו הסבר אפשר להסמידיימים לתיקון התב"ר    10שישי כבר נשלחה אליכם בקשה, לפני  

למה זה נדרש תב"ר כמובן. לצערנו זה לא אושר בשבוע שעבר במהלך השבוע ונאלצנו לעשות את 

של   הערכה  הזאת.  ומה   170הישיבה  שלנו  ההשתתפות  מה  גם  שקיבלתם  כפי  שקלים  אלף 

ההשתתפות של הביטוח. זהו, היתרה כמובן אם תישאר יתרה כבר דיברתי על זה עם עינת, תחזור. 

זה כמובן יחזור לכאן.    170-אנחנו מקווים שזה יעלה פחות מ  170-יעלה פחות מ  יכול להיות שזה

 שאלות?

מועצה[: ]חברת  וילונסקי  פלג  לפני שאני אתחיל את    מירי  דברים.  יש כמה  להתייחס.  רוצה  אני 

טובת   היא  ההחלטות  קבלת  בתהליך  שלי  היחידה  הפוליטית  שהאג'נדה  לציין  רוצה  אני  דבריי 

וכתושבת   לוודא שהתושבים מקבלים את מה שמגיע להם היישוב.  לי  וחברת מועצה מה שחשוב 

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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ובזמן. בעניין שאני רוצה לומר זה הקריסה של העץ על גן הילדים. אז אני רוצה לציין בפני כולם  

ולילדי הגן וההורים   לגן  וגורמת  נכשלת שטיפול במצב חירום  שלראשונה בתל מונד ראש מועצה 

צה מפחדת רוב מהתקציב השוטף, הפחד הזה נובע ממנה לטפל מיידית  לראשונה בתל מונד ראש מוע

שאין   בכך  אשמה  את  ולא  כולם  את  מאשימה  מועצה  ראש  מונד  בתל  לראשונה  חירום.  באירוע 

תוצאות מהירות בנושאים טריקיים בשירות התושב. לראשונה בתל מונד ראש מועצה בוחרת לעסוק 

את עבודתה נאמנה. לראשונה בתל מונד ראש מועצה  בפוסטים מסכסכים בפייסבוק במקום לעשות  

עושה שימוש ציני בכוח שלה ומשתמשת בילדים ובהורים שלהם כבני ערובה לאג'נדה הפוליטית 

גן הילדים. הגן עדיין מושבת ואת עדיין   שלה. לין קפלן. כמעט שבועיים חלפו מאז שהעץ נפל על 

חלפו ועוד לא התחלת בעבודות בטיחות שלא    מחפשת מקורות מימון לטיפול בבעיה? כמעט שבועיים

אישרו לך את התב"ר? ראש מועצה הוא נבחר ציבור עם אחריות רבה על כתפיו, ומצופה ממנו להיות  

זה תמיד   ואת בשלך. מבחינתך  פתרונות  ולתת  לפעול כמנהיגה    MYהמנהיג. אנחנו מצפים ממך 

WAY OR NO WAY  ,אחד הוא  טוב  מנהיג  מנהיג.  פועל  לא  בשגרה,    ככה  נכון  לתפקד  שיודע 

ובמיוחד בשעות משבר. בשעת משבר מנהיג צריך לפעול במהירות, ביצירתיות, תוך כדי עבודת צוות 

על מנת לטפל באירוע כמה שיותר מהר ולטובת הציבור. מקורות המימון לטיפול במשבר אינם נושאי  

שיש שריפה והבניין בוער  דיון בשעת המשבר ובטח לא תירוץ להתעכב ולא לעשות את הנדרש. וכ

קודם כל מכבים את השריפה ולא עוצרים, מהססים, ולא פועלים כי לא יודעים מי ישלם את חשבון 

המים. חברי המועצה העניקו לך גיבוי לפעול מיד ואת לין לא פעלת כמנהיגה בשום פרמטר. את לא  

וחוסר התגובה בשטח.   פעלת כמנהיגה שנותנת פתרונות בשטח. האחריות היא שלך בחוסר התפקוד

את היא זו שהחליטה לא לתקן מיידית את הגן לאחר האירוע. את היא זאת שלא יידעת אותו בזמן  

אמת על המקרה אלא רק כמה ימים אחרי דרך פוסט מסכסך בפייסבוק. את היא זאת שלא הסכימה  

ברגע שהנושא  לבצע את העבודות מהתקציב השוטף למרות שכולנו נתנו לך את האישור הזה במייל 

הובא לידיעתנו. את היא זו שגוררת את כולנו לישיבה מיותרת לאישור תב"ר לא נחוץ רק בשביל  

קפלן,  לין  אלייך  שלי  המאשימה  האצבע  וההורים.  הילדים  חשבון  על  זה  אם  גם  צודקת,  להיות 

  שמאשימה את כולם כאשר את היחידה שאחראית על חוסר התפקוד. אני מתנגדת לשתף פעולה עם

הכוחניות הזאת ועם חוסר התפקוד שלך בפועל. צורת ההתנהלות אינה מתאימה למי שצריך לפעול 

במצבי חירום במהירות ומבחינתי כשל. אני עדיין עומדת בדעתי ודורשת ממך ומצפה לפעול מיידית 

מהתקציב השוטף, כפי שרוב חברי המועצה ביקשו ודרשו, ולא רואה כל סיבה נדרשת לאשר תב"ר  

ת ביצוע עבודת חירום זו ולכן לא אאשר. אני בניגוד לחבריי לא אסכים להתכופף לבריונות לטוב

שלך ולהאשמות שלך. לין כמו תמיד את רוצה להיות צודקת ולהגיד את המילה האחרונה, לא משנה  

לי עצה בשבילך מה את צריכה לומר. כשלתי בהרכבת  יש  מה המחיר שישלם הציבור. אז הפעם 
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מזה פעולה.    קואליציה  בשיתוף  צוות  לעבודת  המועצה  חברי  את  ולחבר  בלאחד  כשלתי  שנתיים, 

ואוסיף  והולכת.  השולחן  על  המפתחות  את  שמה  אני  חירום,  בשעת  לציבור  מענה  במתן  כשלתי 

 ואסיים בשאלה רטורית. מה יקרה אם כולנו נסרב לאשר את התב"ר עכשיו? הגן באמת יישאר סגור?

ודה מירי, אז באמת נאום מרשים מאוד מאוד. חבל שהוא מראה כל כך  ת  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

ברמה  להישאר  רציתי  אני  מועצה.  חברת  שנה  כמו  משהו  כבר  שאת  אחרי  הבנה  חוסר  הרבה 

הממלכתית למרות שאת זאת שבגללה אנחנו בכלל יושבים כאן היום. את זו שבגללה ילדים כבר 

לאור הנאום המאוד יפה שלך שמי שאישר את התב"ר  שבוע מחוץ לגן. אז רק נציין גם לפרוטוקול  

 -במייל זה גם איילה רבין, גם יונת, גם אבי אליהו, גם סיגל

 - זה לא רלוונטי ,לא ,לא עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - סליחה. אתם לא תסתמו את הפה ,סליחה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ם כל השכונה. תסתכלי עליי, אל תגידי,  מה שמירי אמרה זה בש  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

שנה במקצוע הזה. מירי דיברה בשם כולנו. את הסטת את ההורים    30אני שנתיים איתך, אני כבר  

 -כנגדה

 מדברים ביחד * 

זה רק מראה את החולשה שלכם. זה שאתם לא נותנים לדבר. הקשבנו    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -טוב אני אמשיך -למירי בקשב. זה רק מראה את החולשה

 - אני אגיד כשמדברים על הורים סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

גם עינת קדרון    -אני אמשיך  -אני אמשיך. גם עינת קדרון, אני אמשיך  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 - ה את התב"ר, גם מירב אישרה את התב"ר, גם דוד אישר את התב"ראישר

 - אישרנו כי לא הייתה לנו ברירה סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

תני לי לדבר. אני ממשיכה. אני ממשיכה. עינת קדרון אישרה את התב"ר,    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 אבי אליהו תודה על האישור. אבי תודה. 
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 הכול בסדר, דוברת עיריית נתניה, זה רק מראה על הזלזול, בלי סוף.  מועצה[: אבי אליהו ]חבר

אבי אתה    -אוקיי. אז עינת קדרון אישרה את התב"ר, דוד חיות אישר  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

מפריע תודה רבה לך. דוד אישר את התב"ר, רותם ריעני אישר את התב"ר, זאת אומרת אישרו את  

הדחיפות, ולאור ההבנה וההיכרות עם זה שבתקציב המועצה השוטף כמובן   התב"ר לאור ההבנה של

, אז בהתאם לכך 12חלקי    1-שאין את התקציב הזה מה עוד שלא אושר תקציב ואנחנו עובדים ב

 -למעט מירי

 - את מוקפת יועצים דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - ילאתה מפריע. היות ומדובר באישור דחוף במי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - כתבו במייל ,-אבל תגידי מה דודו ו ,לא ,לא דוד חיות ]חבר מועצה[:

כל אחד יגיד את מה שהוא רוצה. גם חיות יוכל לדבר. כל חברי המועצה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

למעט מירי ודודו אישרו את התב"ר במייל היות והבינו כנראה את הדחיפות של הנושא. בגלל מירי,  

גלל מירי ודודו נאלצנו לזמן ישיבה שלא מן המניין על הנושא הזה, אתם לא הגעתם אוקיי? אך ורק ב

לישיבה הראשונה, הודעתם שאתם לא תגיעו לישיבה השנייה, ואי לכך אנחנו נאלצנו לחכות שבוע 

שלם והילדים שבוע שלם במועדונית לשווא, כי התיקון הזה כבר יכול היה להתבצע מזמן, נאמר  

ימים, ולכן מירי יקרה היות ואת פה שנה, ובמשך השנה כל מה    3עצמו לוקח רק  לכם גם שהתיקון  

שעשית זה הצבעת נגד כל תב"ר חשוב שעלה פה במועצה, אני אחזור עם אותה הצעה. בואי שימי  

את את המפתחות כי אין לך שום תרומה ליישוב הזה. אין לך שום תרומה ליישוב הזה אז בואי קחי 

 -בחשבון

 -בניגוד אלייך היא משתתפת שמבירו ]חברת מועצה[:סיגל זהבי 

 -אחרי שנאמת ואני לא הפרעתי לך  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

אתם מתוך החולשה שלכם מפריעים כי לא נעים לכם לשמוע את האמת   לין קפלן ]ראש המועצה[:

ייקת בדברייך, לא היה שום  בפנים. פשוט לא נעים לכם לשמוע את האמת. אז אי לכך, ואת גם לא ד

 -פוסט בפייסבוק, שום פוסט בפייסבוק
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 אה באמת?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

שום פוסט בפייסבוק לא היה, ואי לכך את גם לא מדייקת בדברייך וחבל    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -שכך את לוקחת את הזמן ולא מתחילים לעבוד. ועכשיו, עכשיו, כשהאמת על השולחן

 האמת שלך. דרון ]חברת מועצה[:עינת ק

אתם שוב מפריעים וזה מראה את החולשה שלכם אז חבל בואו נתקדם.    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - אחרי שהאמת

 -חולשה זה לא כבר מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

מירי יקירתי אני לא סיימתי. אבל לך הקשיבו. אין לך את הכוח עכשיו    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

להקשיב? אני מציעה שעכשיו תקשיבי מירי. אז מעולה. זה הנושא, עכשיו אני אתן את ההתייחסות  

גם של תהילה, ואם אלדד ירצה להוסיף, היות ומדובר כאן על נהלים מאוד סדורים וברורים איך  

של   הוצאות  מאשרים  בלתי   172אנחנו  ובוודאי  המועצה,  בתקציב  נמצאות  שלא  שקלים,  אלף 

אפשריות כשלא אושר תקציב, ואנחנו נאלצים לפעול בגלל שלא אישרתם את התקציב כבר פעמיים 

, והיות ומדובר כמו שאתם מבינים לא בהוצאה שוטפת וגם את זה הסבירו לכם אין  12חלקי    1-ב

הוצ חריגה.  בהוצאה  פה  מדובר  פעמים.  אנחנו סוף  היטב,  יודעים  כבר  שכולכם  כמו  חריגות  אות 

מוציאים מתב"רים היות ואין לנו בתקציב המועצה וזה גם לא הוצאה שוטפת. ואי לכך זה הוגש  

כתב"ר. רוב חברי המליאה הבינו את זה, חבל מאוד מירי שאת לא הבנת את זה. ועכשיו אני אעביר  

 הזמן. עכשיו אלדד יתייחס ותהילה תתייחס.  את זכות הדיבור לאלדד. דודו אתה תתייחס בבוא

טוב אני אגיד ככה. גם לין כראש מועצה עם כל הכבוד אין לה את היכולת    אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 להחליט אם יש תקציב או אין תקציב. זה אחריות שלי, כשומר הקופה הציבורית. זה דבר ראשון. 

 מי אתה תזכיר לי? ]חברת מועצה[: סיגל זהבי שמבירו

זה לא שאלות ותשובות    -את יכולה להפסיק להפריע? את יכולה להפסיק  לין קפלן ]ראש המועצה[:

לישיבה   להפריע  ותפסיקי  להתייחס  רוצה  המועצה  גזבר  להתייחס.  רוצה  המועצה  גזבר  עכשיו. 

 -מתחילתה

 .אל תגידי לי מה לעשות סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:
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אני אגיד במשפט מה שאת אמרת, אם ראש המועצה אומרת שהיא תעשה   אלדד חזי ]גזבר המועצה[:

את זה ויש תקציב ואני עושה את זה ואני מקשיב לראש המועצה יש עדיין נקודה אין לזה בכלל  

עוררין. גם תקציבי חירום דורשים מקור תקציבי. פעולה ללא מקור תקציבי, גם אם היא חירום, 

א חוקית. אני שוב אומר שהאחריות התקציבית היא שלי ואני חשוף פה. למועצה אין מקור היא ל

אלף שקלים בשוטף, פשוט אין. יש לה מקורות תקציביים בתב"רים. העניין הוא    172תקציבי של  

שלהסיט מתב"ר לתב"ר מחייב אישור שלכם. זה כל העניין. אז זה הדבר הנכון לעשות, להעלות, וזה 

שעשינ כדי  מה  לישיבה  אותו  העלנו  יתרה,  בו  שיש  קיים  מתב"ר  הוצאנו  מקרנות,  הוצאנו  לא  ו, 

 שתאשרו את ההסטה סך הכול מתקציב כזה לתקציב אחר, זה הכול, זה מה שאנחנו עשינו.

 מי עוד רצה להתייחס? מי עוד רוצה? דודו, איילה, דוד. בבקשה דודו.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני ומירי ציינו שיש לך אישור מאיתנו לבצע מיד את העבודה ולאחר    עצה[:דודו גרינברג ]חבר מו

אז התשובה של מירי ושלי הייתה קודם כל לבצע,  .  מכן לאתר את המקור התקציבי, עשו דיון אחד

ואנחנו מאשרים כל מקור מכל מקור אחר, כל מקור שתמצאי לנכון. קשה לי להאמין שמתקציב של 

מיליון שקלים חודשי אי אפשר לאתר לקחת החלטה ולבצע במיוחד   11  מיליון שקלים שנתי,  110

אלף שקלים לא למצוא    72שחלק, כחצי מהסכום זה סכום שאמור להגיע מהביטוח חזרה. אז על  

שבועיים זה לא מקובל, לא מתקבל על הדעת, גם לא נתקלתי עם  -מקור ולסחוב את ההורים שבוע

שולח את ההורים לחברי המועצה שיתחננו בואו תאשרו את    כל הניסיון המוניציפלי שלי שראש עיר

התקציב לגג כי הילדים שלנו סובלים, אולי גם יש ילדים עם בעיות מיוחדות, לא נתקלתי בדבר כזה,  

אני גם מוכן שנעביר פה החלטה לא יודע איך שכל מקרה חירום נבצע ותקבלי מין כיסוי מאיתנו, 

 - מוחלט. כיסוי כספי

 כיסוי מאיפה? כיסוי רק מאיפה?  ש המועצה[:לין קפלן ]רא

אנחנו גם נלך ונתקן את זה אני מקווה בישיבה הבאה בתקציב אנחנו    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

נשריין מספיק תקציבים למקרים כאלו לגני ילדים, לבתי ספר ולכל מקום שיש ילדים, אוקיי? אז  

א שהיא  במה  כואבת  יותר  קצת  הייתה  מירי  אולי  ברמה  לכן  בהחלט  אבל  אותם  ואמרה  מרה 

האלה.   בדברים  לטפל  זה  ואחרי  כל  קודם  לבצע  יש  כאלו  מקרים  איתה,  מסכים  אני  העקרונית 

ההורים הם לא כלי משחק. לא פה ולא בבתי ספר, וזה מקרה שחוזר על עצמו, כולל עם הבית ספר, 

, אדוני הגזבר, ולבנות  עם הקמת הבית ספר וטיפול מפגע פה, טיפול מפגע שם, לא צריך להשקיע
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תקציב שוטף נכון עם סעיפים שתוכלו לבצע את הדברים האלה במהלך השנה בלי לבקש אישור מאף  

 אחד. התקציב הזה כמו שהוא בנוי לא עונה לשום דבר, אז תקן אותו. 

דודו אז בדבר אחד אנחנו מסכימים, אכן שהילדים לא יכולים להיות בני    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -בה בידיים של חברי מועצה, אנחנו לגמרי מסכימיםערו

 של ראש מועצה.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 עינת את מפריעה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 סליחה, הוא אמר הפוך.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

עינת את שוב מפריעה. אנחנו מסכימים שהילדים לא יכולים להיות בני    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

שיש ע היטב  לדעת  אמור  היית  דודו  שלך  המוניציפלי  הניסיון  עם  מועצה,  חברי  של  בידיים  רובה 

חוקים ומגבלות בנושא התקציב, ושאחת הסמכויות שניתנה לחברי המועצה היא לאשר תב"רים  

שזה תקציב בלתי רגיל שנועד בדיוק לדברים מהסוג הזה, שהם לא צפויים, נחדד עוד נקודה שהיא  

או לא נכונה מדברייך, אף אחד לא שלח את ההורים, אני לא יודעת מאיפה אתה מביא לא מדויקת 

 - את כל המידע הזה שלך. אז זה סתם כמו שמירי

מועצה[: ]חבר  גרינברג  ספר   דודו  הבית  של  הנושא  את  לתקן  הצלחת  שלא  ראשונה  פעם  לא  זה 

 -החדש

יבה היא תגיד אם היא תרצה היא  יושבת כאן נציגה של הגן ובסוף היש  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

אנחנו   אחד  בדבר  שאמרתי  וכמו  שומעת  והיא  כאן  יושבת  והיא  כאן,  שקורה  מה  לכל  תתייחס 

פי  על  ורק  אך  תפעל  חוק,  פי  על  ורק  אך  תפעל  בראשותי,  המועצה  אנחנו,  בשאר  מסכימים, 

יוב אישי, לא  התקציבים שיכולים להיות לצורך דבר כזה או אחר. היא לא תעשה דברים שיגררו ח

 של הגזבר ולא של אף גורם אחר במועצה. תודה. איילה בבקשה.

 - אז אני אענה לך דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אז אתה תענה אחר כך.   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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הייתי פותר את הבעיה הזאת בשנייה. צריך לדעת לקבל החלטות ואחרי   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אוקיי? זה לפתור בעיות, 

 .ברור .ברור  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ואם כל המבנה היה נופל אז מה היית עושה?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 איילה בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

גרינברג ]חבר מועצה[: נפל על מלאכי, מיד הוצאת בלי לבקש    דודו  ראינו מה עשית אחרי שהעץ 

 תקציב.

דודו אמרת את דברייך, אתה אחד מאלה שבגללם הילדים שבוע מחוץ   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 לגן, ועכשיו נמשיך לאיילה, בבקשה איילה. 

 * התפרצויות. 

 איילה בבקשה, בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חברת  רבין  צריכה  אילה  לא  בחרוזים  אני  לך,  להגיד  רוצה  אני  מירי  כל  וגם   -קודם 

 -שהשקעת ואני מעריכה אותך, בגדול אני מעריכה אותך

 תפסיקי להיות צינית איילה זה לא הזמן.  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

אם את כל הזמן הזה שהשקעת בלכתוב את הנאום הזה היית פשוט    אילה רבין ]חברת מועצה[:

 -מאשרת, הילדים לא היו בחוץ

 היא לא רוצה לאשר.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 את לא הבנת כלום ממה שאמרתי. פשוט לא הבנת כלום. מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

 ת מפריעה? מירי למה את מפריע שוב? למה א  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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המועצה פעלה הכי מהר שאפשר, זה קרה ביום שישי בצהריים, הייתה    אילה רבין ]חברת מועצה[:

הצעה שנפעל לאישור התב"ר הזה, וזאת השאלה. דיברת על התנדבות, התנדבות זה לבוא ולעשות  

 - בהקדם. אתם לצערי מנסים לטרפד, ולעצור

 * התפרצויות. 

יושבים במקום שהוא לא המקום הטבעי שלהם, שהוא לא הגן ילדים    אילה רבין ]חברת מועצה[:

שלהם, יש לנו סמכות ללכת ולאשר, אתם חושבים שהייתם מנהלים אחרת את המועצה? מעולה,  

כשתהיו ראש מועצה תעשו את זה. זה לא הזמן לא לחנך, לא לכופף ידיים ולגרום לראש המועצה 

 -לפעול בניגוד לחוק. יושב כאן

 אף אחד לא אמר לאף אחד לעבוד לא על פי חוק, נקודה. מועצה[:דוד חיות ]חבר 

 דוד אתה תוכל לדבר תרשום אם יש לך מה לרשום.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

איך דודו אמר? הוא מאשר לך, את מאשרת, תעשי ככה, תעשי אחרת,   אילה רבין ]חברת מועצה[:

 -לגזבר תעשה משהו בניגוד יש חוקים. גזבר אומר זה חיוב אישי. אם ראש מועצה תגיד

 זה לא אומר שזה מדויק מה שהגזבר אומר.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 דודו אתה מפריע. אתה מפריע.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

זה לא חיוב אישי? לפרק עציצים? ולזה יש כסף? עם השם לי קפלן זה לא    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 חיוב אישי?

 אתה מפריע.  :לין קפלן ]ראש המועצה[

כל סעיף תקציב יש לו כתובת, אתם רוצים לעשות משהו כזה? זה שלכם.    אילה רבין ]חברת מועצה[:

 -זה לגבי זה. אתם מדברים על בריונות

המועצה[: ]ראש  קפלן  לדבר.   לין  לאנשים  לתת  לא  זה  בריונות  לדבר.  לאנשים  נותנים  לא  אתם 

 בבקשה איילה. 
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מדברים על בריונות? בריונות זה לא לאשר את התב"ר הזה במשך אתם    אילה רבין ]חברת מועצה[:

שבוע ימים. זה בריונות, אז זה חוזר אליכם. מה היה שם עוד? הורים לא כלי משחק? נכון הם לא 

 -כלי משחק, אז מה אתם משחקים בדבר הזה? למה אתם

 -את הופכת את זה מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

 -נניח ש ה[:אילה רבין ]חברת מועצ

 מירי אבל את מפריעה שוב שהקשיבו לך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

זהו. זה מה שיש לי להגיד. זה מאוד מאוד עצוב, ילדים יושבים שבוע    אילה רבין ]חברת מועצה[:

ימים, החיבור הזה או הנאום הזה תחליפי את השם למעלה, זה מסתובב אליכם. באמת זה לא הזמן  

 - ךלכופף ידיים, לחנ

המועצה[: ]ראש  קפלן  רצה    לין  עוד  מי  טוב  עובדת.  מועצה  איך  הבנת  לא  ועוד  במועצה  שנה 

 להתייחס? טוב רותם אתה תסגור, עינת בבקשה. 

'.  אני רוצה בבקשה קודם כל להתחיל במה שסיגל אמרה תוך כדי וכו  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

הרבה מהדברים שנכתבו על ידי מירי מקובלים על כולנו והסיבה העיקרית שאנחנו החלטנו להעביר  

את התב"ר היא באמת כי אנחנו לא חושבים שהתושבים אשמים בזה שראש המועצה לא מצליחה  

לנהל. יחד עם זאת, אני מבקשת כמה חידודים. אתם פונים למירי ודודו אין לכם מה לפנות למירי  

ו. זה לא מירי ודודו. בסדר? למה אתם לא באים אליי? למה לא שכנעתם אותם? אנחנו מאמינים ודוד

שאם יש בן אדם שחושב שזה מנוגד לעמדתו או לדעתו זכותו להצביע כמו שהוא רוצה ולכן אני 

מבקשת מאוד לא לפנות פרסונלי ולא שום דבר. זאת זכותם המלאה אוקיי? לקרוא להם בריונים  

עכשיו אני מגיבה נכון? זה פשוט גם לא להגיב וגם כמו שאמרתי, יש פה חופש הצבעה.   -זה פשוט

זכותם להצביע מה שהם רוצים. אני רוצה גם להתייחס לסוגייה הזאת של ההפעלה של ההורים. אף  

 -אחד לא אמר

 חברים בואו שכל אחד ידבר ונמשיך הלאה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

]חברת מועצה[: כן   עינת קדרון  גם  לסוגייה של הפעלה של ההורים שבעיניי  להתייחס  רוצה  אני 

ביום שישי בבוקר ואחרי זה שעה אחרי זה כבר יש לי    9:30שערורייתית, להוציא לנו אימייל בשעה  
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ווטסאפים מההורים למה לא אישרתם או דברים כאלה זאת התנהגות שאכן אמר דודו ובצדק היא 

 -ת שהיא מאוד מאודלא קורית פעם ראשונה ואני חושב

 -הורים ששואלים מה קורה רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 -רותם עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 רותם אתם משתמשים בהורים לצרכים שלכם.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ימים,    3ההורים שואלים מה קורה אומרים להם מה הפרוצדורה, זהו.    רותם ריעני ]חבר מועצה[:

 -יומיים לא מטפלים, הם צריכים לדעת מה הפניות ומה

 אתה יודע מה? אתה יודע מה? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

ווך  אני רוצה להגיד לענות לך. תפקידו של מנהל זה לדעת לעמוד בת  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

הזה ומצד אחד לנהל ככל שהוא יכול את הסיטואציה ומצד שני לשמור על הצד השני ולא לסכסך 

את הצד השני. תן לי לסיים בבקשה. והשיטה הזאת שכל פעם שלא מסתדר משהו איתנו הולכים  

 ועכשיו בואו נזרוק עלינו את ההורים זאת שיטה שרק מעידה על חוסר היציבות ולא שום דבר אחר. 

 זה לא עניין של שיטה.  ריעני ]חבר מועצה[:  רותם

 - הלאה, הדבר האחרון עינת קדרון ]חברת מועצה[:

תן לה לסיים ותגיב אחר כך, אחרי דוד. דוד, רותם, ואז אנחנו מעלים    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 להצבעה.

יודעת    דקות, אני לא   5-טוב. את יודעת כשחזרת מהפסקה של הקו, של ה  דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 אם שמת לב אבל אני שמתי לב, קולך רעד וידייך רעדו גם כן.

 מה אתה אומר?   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 עכשיו אני מפריע? הפרעתי לך?  -כשדיברת בלעת את ה דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - לא, אני מציעה שתדבר מהזווית שלך ולא מהזווית  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני מתאר לך את הסיטואציה. תני לי לדבר. עכשיו את יודעת למה ידייך   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 רעדו וקולך רעד? 

 לא אני לא יודעת, כי ידיי לא רעדו.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני אסביר לך כי ידייך רעדו וקולך רעד, וגמגמת, בלעת מילים, כנראה לא   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 שמת לב.

 מה אתה אומר.   :לין קפלן ]ראש המועצה[

 עכשיו אני אמשיך. תראי את הסרטון ואז נדבר.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 עד לאן אפשר לרדת? ,דוד ,דוד  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אז אני אגיד לך למה זה קרה. כי מי שהקריא את הדברים ומי שאמר אותם   דוד חיות ]חבר מועצה[:

א הייתה פה שנה וחצי שספגו את כל הרוע שאת משדרת  מדבר ליבו זה מירי. ומירי בניגוד לאחרים ל

 - ואת כל הבלגן שיש פה

 לא, סליחה תעצרי את הישיבה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד, הישיבה נפסקת.

]חבר מועצה[: כפי    דוד חיות  אז אני אחזור על דבריי רבותי, ערב טוב לכולם שוב. אז אני אגיד, 

שאמרתי קודם, הדברים שאת חשת ובהתאם לתגובה נבעו רק מהסיבה הפשוטה, שמי שאמר את 

הדברים והקריא אותם מדם ליבו זאת הייתה מירי. ומירי כידוע לך ולכולם הצטרפה אלינו רק לפני  

כל הרוע שהיה פה והדם שהיה פה ומה שאת רוצה שתקראי לזה, שנה. וכשמירי הצטרפה למרות  

הרגשית שלה באה ואמרה והניעה    באינטליגנציהמירי באה ובהוגנות שלה, ביושרה האישית שלה,  

 -את כולנו לבוא ולפתוח דף חדש אל מולך בכדי לנסות לייצר קואליציה ולייצר שותפות

 * מדברים ביחד.
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 ו לבן אדם לדבר. תנ עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -כל ישיבה משווים אתכם, נו באמת אילה רבין ]חברת מועצה[:

 -טוב דוד אני מבקשת לדבר   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 דקות ואני אגיד בהם מה שאני רוצה.  10אני יש לי  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -לא, אני אזכיר מה הנושא דוד. הנושא הוא אישור תב"ר  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אני אגיע לנושא. אני מתייחס דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אל תגיד דברים שלא קשורים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 זה קשור ועוד איך. את התייחסת בחרפה למה שמירי אמרה לך. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - עת בעד התב"ראתה הצב  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חבר  חיות  בי    דוד  חוזר  לא  ואני  מתייחס  אני  עכשיו  שהצבעתי,  מה  הצבעתי  אני  לא, 

מההצבעה שלי. מנגד אני מתייחס למה שמירי פה אמרה ועל איך שאת הגבת. זה הזכות המלאה  

 -שלי, וזה נושא הדיון, ואני אגיד

 - נושא הדיון הוא התב"ר  לין קפלן ]ראש המועצה[:

נושא הדיון הוא גם ההתייחסות שלך למה שחברת מועצה שהחליטה לא   חיות ]חבר מועצה[:  דוד

להצביע בעד התב"ר להגיד לה. ואני כן יש לי מה לתרום רבות ותמתיני בסבלנות ותשמעי את כל 

וחצי דקות. אז אני אמלא את כולן. אז מירי, היחידה    8דקות ונותרו לי עכשיו    10תרומתי. יש לי  

צון טוב, מתוך אינטליגנציה רגשית, מתוך אהבה ליישוב הזה, ומתוך רצון לשקם את המצב  מתוך ר

הכאוב שהיישוב נמצא בו במשך שנה עד שהיא הצטרפה, באה ועשתה את כל אשר ידה, את הכול,  

על מנת שתהיה פה מועצה מאוחדת שתוביל את היישוב הזה כהוגן. אבל כמובן, ממפח נפש למפח  

ב שהיום מירי אומרת לך את הדברים האלה וזה הכול על ראשך ואת צריכה לטעמי  נפש, הגיעה למצ

להתבייש שהדברים האלה נאמרו לך. אז זו מירי, שתביני מי זו מירי ולמה כל כך כואב לך ומפריע 

 -לך עד כדי
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 דוד אל תדבר בשמי. לא, אל תדבר בשמי. תדבר בשמך, בסדר?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אז זו מירי בשביל שכולם ידעו מי זו מירי.  ר מועצה[:דוד חיות ]חב

תדבר על שלך בבקשה. אל תדבר בשם אחרים. אני מציעה לך לא לדבר   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בשם אחרים.

אני רוצה לדבר על עניין החוק. אף אחד ואף לא פעם אחת נאמר לא לך ולא    דוד חיות ]חבר מועצה[:

פסקה פה רמזה על כך שאנחנו אומרים לעשות דברים לא חוקיים. למנכ"לית המועצה שבמהלך הה

לא אמרנו ולא אמרנו בעבר, לא אמרנו הפעם ולא נאמר בעתיד לעבור על החוק. יש פה אחריות שלך,  

את צריכה לקחת אותה. להוביל את התהליכים האלה בצורה כזאת שאף תושב פה לא ייפגע ויקבל 

מסוגלת לעשות. אז אם את לא מסוגלת לעשות את זה ביכולות  את המענה הכי מהיר. את זה את לא  

האישיות שלך, נא לפנות למשרד הפנים. אם את לא מסוגלת להעמיד תקציב מתוך השוטף שייתן  

מענה להורים ולילדים, בסדר? תפני למשרד הפנים שיאפשר לך להעביר תקציב ממקום אחד למקום 

כמובן בחוק, ותקבלי מהם אישור ברמה של יומיים כי  שני על פי המלצתו של הגזבר, כך שזה עומד  

זה אירוע חירום או ברמה של שעה, מיום רביעי בבוקר כשהייתם בשטח, ביום חמישי או ביום שישי  

 -בבוקר כבר היה לכם אישור ממשרד הפנים לעשות את זה בלי תב"ר, בלי צורך בתב"ר

 אתה מנהל את משרד הפנים?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - אני לא מנהל את משרד הפנים. אני מנסה להגיד לך ד חיות ]חבר מועצה[:דו

 האם אתה יודע אם פנינו או לא?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - את מפריעה לי. לא יודע דוד חיות ]חבר מועצה[:

 תשאל, למה אתה לא שואל?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

שם כנראה שזה היה קורה כמו שדודו אמר    אני לא שואל. אני אם הייתי  דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 לך, מה לעשות?

 תהילה תתייחס אחר כך.   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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מועצה[: ]חבר  חיות  ואני   דוד  בכלל  מזה  מתרגש  לא  רבותיי  אישי.  חיוב  לא  אישי,  החיוב  לעניין 

מאמין שגם את לא מתרגשת כי עובדה שעציצים רשמת עליהם לין קפלן, שלחת אותם למי ששלחת  

 אותם באלפי שקלים, וזה לא היה בעיה עם חיוב אישי. לא היה לך בעיה בחיוב אישי.

 - למשרד הפנים והוא זרק אותך נדמה לי שפנית  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ממש לא. ממש לא. את קיבלת תשובה ממשרד הפנים? אנחנו לא קיבלנו.    דוד חיות ]חבר מועצה[:

את קיבלת תשובה ממשרד הפנים? אני שואל אותך. אם הוא זרק אותנו במדרגות את יכולה להראות  

 - לי נייר שהוא זרק אותנו מהמדרגות? תראי לי

 * מדברים ביחד.

אני אשאל אותך עוד שאלה. מיום רביעי בבוקר עד היום, האם את כראש    חיות ]חבר מועצה[:דוד  

מועצה הרמת טלפון למירי ואמרת לה מירי תקשיבי ברמה האישית, מירי תקשיבי זה חשוב מאוד 

שנאשר את הדבר הזה, עזבי תב"ר, עזבי מה שכתבת, בואי רגע נדבר, בואי ניפגש, בואי, לא צריך  

 טלפון, האם זה קרה?להיפגש. 

 אני לא רוצה להפריע לך בנאום.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אה לא, השקט אומר את התשובה לבד. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אני לא צריכה לפנות למירי.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -את לא צריכה לפנות למירי, ראש מנהל דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - כל הניסיונות שלהם לדבר איתה היא לא הגיבה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 את לא מסוגלת, השקט נתן את התשובה לבד.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אולי היא עובדת?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 ה לעשות. אה היא עובדת. אשר במייל נורא קש  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לין את יכולה לזלזל כמה שאת רוצה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:



 

 נוצר על ידי 

18 

 עינת אתם אישרתם את התב"ר למה לא שכנעתם?  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 הסברתי לך בדיוק, כי זאת זכותה. זה הכול.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

את מכירה נכון? כשזה לא מצליח    אני אגיד לך. מנהל טוב, מנהל ארגון, הרי   דוד חיות ]חבר מועצה[:

עושה את זה, ועושה    -בניהול שוטף להשיג איזה שהוא משהו פונה להוא מעליו, זה לא מצליח, מפעיל

עוד אחד, ועושה עוד אחד. בסופו של דבר מגיעים לראש הארגון. וכשראש הארגון חושב שזה נושא 

, הוא יואיל בטובו לעזוב את כל מה  חשוב, ומאוד חשוב ליישוב, לא רק חשוב, מאוד חשוב ליישוב

שהוא עוסק בו ולהרים טלפון. אם זה היה משהו שקשור לעניינייך כנראה זה היה קורה, אבל מאחר 

 -וזה לא מעניין אותך, והכול בסדר, וזה לגיטימי לשחק פוליטית

 תדבר בשמך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני מדבר רק בשמי.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לא.  פלן ]ראש המועצה[:לין ק

להבנתי, שמי והבנתי. לא ראית לנכון להרים טלפון למירי כשסיפרתי לכולם   דוד חיות ]חבר מועצה[:

מי זו מירי? מירי היא בדיוק הטיפוס שיכולים להניע אותו ולדבר איתו בהיגיון, ולשמוע את דעתו 

י. זה מה שמצופה ממנהיג. וזה  באופן ישיר ולא דרך אמצעים אחרים אלא בלתי אמצעי, באופן איש

לא קורה אצלך, כי אין לך יכולת, היא כבר שנתיים וחצי לא מקשיבה, היא חושבת שהיא רק צודקת,  

הבנתי. אז אני מציע לך שיכול להיות לא יודע מה נעשה עם התב"ר הזה, אני מציע לך שתרימי טלפון 

אני מציע שתתחילי לנהל את המועצה    למירי, אני מציע שתתחילי בכלל לדבר עם חברי המועצה פה,

 פה, זה הרבה הצעות שיש לי עבורך, ובלי שום קשר לתב"ר אבל בטח שמדובר בתב"ר הזה. בהצלחה. 

 תודה רבה. רותם בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אוקיי. אני יותר קצר ממך. רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 * מדברים ביחד.

]חבר מועצה[: כן, אני אסביר לכם.    רובכם  רותם ריעני  גם  ודודו  פה עובדים ברשויות מקומיות, 

האדם הפרטי מותר לו    -אתם מכירים את הכלל, גם עדי וגם עמיחי ככה יסכימו איתי, הכלל אומר
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הכול חוץ ממה שאסור בחוק. איש ציבור, פקיד ציבור, ראש מועצה, אסור לו הכול חוץ ממה שמותר  

הני יכולות  להגיד  לבוא  אז  חוסר  בחוק.  וגם  סיסמאות  גם  זה  לשם,  להעביר  מפה,  לקחת  הול, 

אלף שקלים מאיפה? מאיזה סעיף   170אחריות. דודו זה חוסר אחריות, איך אתם מתכוונים להוציא  

 - תקציבי? במיוחד שאין לנו תקציב עדיין

סמכות דקות. בסדר? תן לי    10דקות אני מוציא. תן לי    10תושיב אותי איתו    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 דקות איתו.  10-ו

 - מספיק עם הסיסמאות. אני אומר לחלוטין רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 * מדברים ביחד.

 מאיפה את מצפה שייצא הסכום הזה? רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 אל תגיד את הדברים האלה. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 - חבל שגם עד היום רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 - סעיף שלא היה לו כלום בתקציב השוטף דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - אבל דודו אין לך תקציב מאושר מאיפה תוציא סכום כזה? וחבל שגם רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 * מדברים ביחד.

משם, חבל  אנחנו לא נמציא יש מאין ונגיד יאללה תוציאו מפה, תוציאו    רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 שהגענו עד היום כבר שבוע וחצי הגן יכול היה לחזור אחרי יומיים. 

 רותם סיימת? סיימת? טוב. אבי רצית להתייחס?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

כן, בקצרה. אחד, עלה רק לסדר לין אני ממש מבקש באמת. הפנייה לחברי    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 מועצה בשמות תואר היא בלתי נסבלת.

 איזה שם תואר? זה לא שם תואר.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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לא משנה, אל תפני לאנשים לתפקידם המקצועי או במקומות העבודה    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

שהם עובדים. מספיק חיבלת במקום עבודה אחד של חבר מועצה אחד, אין צורך לחבל במקומות  

 -עבודה

 -בשום מקום עבודה. ואתה יכול להגיד לפרוטוקול אני לא חיבלתי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 זה לא הנושא.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אתה יכול להגיד דברים לא נכונים לפרוטוקול, זה לא הופך אותם לנכונים    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 אבי אליהו. לא הופך אותם לנכונים.

 - רוטוקול דברים לא נכונים ואז אתאת במשך שנתיים יושבת ואומרת לפ  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - נורא קל לזרוק דברים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אין בעיה. אני מאוד מבקש ממך, גם אם ידייך רועדות וקולך רועד לא   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

לפנות לאנשים, לכבד אנשים במינימום זה לפנות אליהם בשמם הפרטי. זה דבר ראשון. דבר שני, 

ר, זה שיש תגובות מהצד של חברי מועצה, כשאת או מישהו מחברי המועצה האחרים גם הערה לסד

שתי   את  קחי  לך.  מקשיב  לא  וזה  מדברת  את  אלייך  שכשמדברים  מזה  טוב  פחות  לא  מדברים, 

לי הוכחות חותכות לכך   ההערות האלה לתשומת ליבך. לעצם העניין, אני חושב, זאת דעתי, אין 

זיק בדעה שכל הסיפור הזה בעצם נוצל לצרכים פוליטיים. אני אסביר  וחבל שכך אבל אני עדיין מח

 למה.

אבי אני מבקשת לא לזרוק דברים בעלמא. אני מבקשת לא לזרוק דברים    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בעלמא.

 זאת דעתי ואני תומך בה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אה אתה תומך בדעתך?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

תראי קצת טלוויזיה. בכל מקרה, אני אסביר גם למה, אני לא סתם זורק   חבר מועצה[:אבי אליהו ]

בשעה   שעבר,  שישי  ביום  למה.  גם  אסביר  אני  שעבר   09:11אמירה,  המועצה,  לחברי  מייל  נשלח 

שעבר, ופחות משלוש שעות אחר כך פנו הורים על רקע זה שהמועצה הוציאה, המועצה, הוציאה  
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להורים ווטסאפ  אבל  הודעת  המדויק  הניסוח  את  זוכר  לא  נכבדים,  הורים  טקס,  אנחנו   טבסאב 

 -ביום שישי בבוקר, הגיעה פעם ראשונה ידיעה ש 09:11מחכים לאישור חברי מועצה. 

 - זה היה שלישי בערב דוד חיות ]חבר מועצה[:

 עד שהיא לא מפריעה לי אתה מפריע?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 לא. ,חה, לאסלי דוד חיות ]חבר מועצה[:

מגיעה ידיעה שביום שלישי בלילה נפל עץ על גן ילדים, חבר'ה עץ    09:11  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

על גן ילדים אוקיי? למזלנו כולנו ולמזל הגדול של הילדים שנמצאים בגן הזה נפל בלילה ולא ביום.  

זה סוגייה אחרת, האירוע של הסופה וההכנות שלה אבל לא משנה. קורה אירוע שהוא אירוע חריג  

חבר מועצה לא מיודע על כך, לא יודעים על כך, לא מכירים שום דבר. חיכו ליום  לכל הדעות, ושום  

התקבל,  לא  התקבל,  משהו  אם  תשובה  לקבל  אפילו  חיכו  ולא  הודעה,  לשלוח  כדי  בבוקר  שישי 

יום שישי בכל זאת אנשים עסוקים, עושים דברים. כבר בצהריים  זה  קראתם, לא קראתם, הרי 

מאוד מאוד מגמתית שמחכים, יצאה בקשה לאישור תב"ר ומחכים דאגתם לכתוב להורים הודעה  

לחברי המועצה. ומפה מתחיל מחול השדים שלדעתי השיג את מטרתו, וזה הייתה מטרת כל הסיפור  

ומתיים,  עהזה. להביא הורים על הדרך לעשות התקפה חזיתית על הסיפור הזה של חברי מועצה ל

משהו. במידה מסוימת לפי הלך הרוח שביישוב השגת את  תוקעים מקלות בגלגלים, אז אני אגיד לך  

בפרטים,   ומצויההמטרה. יש כאלה שלא נכנסים יותר מדי לעניינים, לא כמו דקלה ברק שיושבת פה,  

אלא הולכים בבוקר לעבודה, חוזרים בערב, ומה שהם שמעו זה את הפוסט הזה שהוצאת או את 

אחרים עם הניסוח של ההודעת ווטסאפ שקיבלו ההודעה הזאת שהוצאת או את הפוסטים שהוציאו  

שחברי מועצה לא מאשרים. אני חושב שהכישלון הגדול אם אני לוקח את הדברים של מירי וצריך 

לזקק אותם לנקודה אחת. הכישלון הגדול אם אני צריך לזקק ולשים את הנקודה ואת האצבע, וזה 

בנ שלך  אישי  כישלון  זה  האלה,  השנתיים  כל  לאורך  זה  נמשך  הזאת.  בנקודה  בדיוק  זה  יהול, 

בלהחליט ללכת על משהו בעצמך ולא לראות שום דבר מהצדדים, ולא לחשב אף אחד ולהגיע למטרה  

 -הזאת ולא מעניין מה תוך כדי שיסוע של

 של היישוב.  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 של חברי מועצה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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 לא, של היישוב. בין האנשים בעצמם.  עצה[:סיגל זהבי שמבירו ]חברת מו

לי זה חבל אישית. אני לא רוצה לחשוב מה יקרה חס וחלילה אם יקרה   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

פה איזה שהוא אסון יותר גדול, ואם נצטרך פה תקציב מהיר ואישור מהיר ופעולה מהירה, וניהול  

אסון ביישוב הזה איך יראה היישוב הזה    נורמלי ביישוב הזה, אני לא רוצה לחשוב אם יקרה פה

 - ואיך תתמודד ראש המועצה עם הניהול של הדבר הזה אבל רק מצער

 - תודה, תודה. לפני שאני  לין קפלן ]ראש המועצה[:

קודם כל אני לא רציתי להגיע למצב שאני אדבר עכשיו כי אנחנו שעה   אילה רבין ]חברת מועצה[:

ה כזו אנחנו נגיע, כל אחד ישאל את השאלות הענייניות שבאמת  כבר אחרי. אני הייתי מצפה שישיב

חשובות לו ונתקדם לעבר הצבעה כי זה נושא מאוד מאוד חשוב. ואני מתפלאת באמת איך דוד אתה  

ויתקשר למירי ויתחנן בפנייה,    4רוצה המטרה היא אין לי דרך אחרת להסביר שכל אחד יגיע על  

ל כל דבר. מועצה עובדת, יום שישי מוציאים הודעה לפנים משורת שיודיעו על כל בור, על כל פיפס, ע

הדין הצבעה דרך המייל פה אחד, עובדים ביום שישי, לא מסתכלים על הדברים החיוביים. לא ישבו  

וחיכו ליום ראשון או לישיבה הבאה אלא פעלו. אתה מדבר על פוליטיקה? שהכול פוליטי? היית 

 צריך רק לאשר. 

 שלושה ימים באיחור פעלו. שלושה ימים. ועצה[:דוד חיות ]חבר מ

- טוב דוד ברשותך אני רוצה להגיב ואחר כך תהילה תגיב ותתייחס גם ל לין קפלן ]ראש המועצה[:

ימים. אז קודם כל, קודם כל, דודו בבקשה. קודם כל אני רוצה להגיד יישר כוח גדול בעיקר לאגף    3

לפני כן היה גם מזג אוויר סוער, ובסופה רצו ממוקד  התפעול ולחברה הכלכלית ולכל אלה שבסופה ו

למוקד, וטיפלו בדברים, במזג אוויר מאוד מאוד לא נוח, וזה הזדמנות ממש ממש חשובה להודות  

שוב לכל עובדי המועצה שהיו שם בשטח, וטיפלו בהכול בצורה מקצועית, בצורה רצינית, בצורה  

 הסיפור של גן הנרקיס.  אחראית, ותהילה גם תרחיבי בהקשר הספציפי של

 ולא בהתנדבות. פה מאוד. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - ובמחויבותזה לא משנה בכלל, כי פעלו באחריות   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 משלמים להם בשביל זה. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:
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 לא, בלי שום קשר.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 רצו מדבר לדבר ואפשר להגיד מילה גם אתה יכול להגיד מילה טובה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אני גם יכול להגיד מילה טובה אבל אני לא מבין מה את אומרת דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

זה דבר ראשון. הדבר השני דודו, הדבר השני זה שהמועצה לא צריכה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

מטפלת בהם. המועצה עסוקה בלטפל בדברים. והמועצה מביאה להודיע על דברים שקורים ושהיא 

על הטיפול הספציפי  ותהילה תרחיב  להביא לאישור מליאה.  צריכה  למליאה את הדברים שהיא 

הערכת  וגם  הביטוח  מול  גם  שנדרשו  הבירורים  ואת  עץ  הפינוי  את  שלקח  הנרקיס,  בגן  שנעשה 

 ת הנזק. בלי להביא אנשים מקצועיים.עלויות, אי אפשר להביא משהו לאישור בלי לאמוד א 

 איפה האנשי מקצוע?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

דוד אתה שוב מפריע. אתה שוב מפריע. ולכן מהרגע שאנשי המקצוע,    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

כל  שלכם,  לאישור  וסגור  מוכן  משהו  והביאו  נאמנה  עבודתם  את  עשו  במועצה  המקצוע  שגורמי 

פשוט של אישור התב"ר הזה במייל, והילדים כבר היו שבוע נמצאים במקום    שנותר הוא לשלוח מייל

הקבוע שלהם. ועכשיו אני אעביר את רשות הדיבור לתהילה שתסביר ובזה נסיים. שתסביר מה היה  

 ימים האלה מבחינת הגורמים המקצועיים של המועצה וכל מה שנעשה ברקע. בבקשה. 3-ב

וב, בשלישי באמת זה קרה לפנות בוקר ובכל יום שלישי כבר ט  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

מיום שני קרה מה שקרה עם הילד שנפל עליו הענף, היינו עסוקים מאוד מאוד מאוד בלטפל קודם 

כל בדברים שצריכים טיפול בשטח. כל יום שלישי אנחנו היינו בשטח כולנו, פינינו עצים, היה עץ 

ה מאוד אירועים שהיה צריך לנהל אותם. לכן יום שלישי זה  שהיה צריך לכרות אותו, היו שם הרב

ממש לא היה היום לא להביא אף איש מקצוע להעריך את הנזק מה גם שלקח לנו עד הצהריים  

לפנות את הגזע של העץ כי היו דברים שאם לא היינו מטפלים בהם מידית היו גורמים לנזקים הרבה 

לא הייתה אופציה. ביום רביעי וחמישי היה קונסטרוקטור,  יותר חמורים. ולכן ביום שלישי זה בכלל  

הבאנו עוד אחד ביום חמישי לבדוק, להעריך, לדייק את הנתונים כדי לא להביא לכם שום הערכה  

שהיא לא נכונה. דיברנו עם השמאי של הביטוח עשינו כל מה שנדרש כדי להביא הערכה הכי נכונה  

הערכת יתר, אנחנו מקווים שזה לא יעלה כל כך הרבה אבל  שאנחנו יכולים לתת, ודאי מקווים שזה  

אם    -אנחנו כן הרגשנו צורך להביא לכם עבודה מקצועית כשאני מביאה את היישוב ולצערי זה לא

הייתי מביאה ביום חמישי בלילה או שישי בבוקר שזה הטווח שהיה מוכן כבר לצערי לא יכולתי  
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תגו ולגבי  זהו.  בשטח.  לעבוד  גורם  זמני  להכניס  את  גם  שכיליתי  לכם  ברור  הפנים  ממשרד  בות 

בלנסות ולפנות למשרד הפנים, הדרישה הייתה להביא את זה קודם לישיבת מועצה ואנחנו מביאים 

 את זה לישיבת מועצה. 

 תהילה אנחנו מאוד מכבדים ומעריכים את עבודתך. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 מצוין.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

גרי מועצה[:דודו  ]חבר  קדימה   נברג  איתך  ללכת  יכולים  לא  אנחנו  כי  אצלך  מתנקז  שהכול  חבל 

 מסיבות שיש כאן ראש מועצה.

המועצה[: ]ראש  קפלן  סך    לין  על  תב"ר  להצבעה  אני מעלה  סיימנו.  דודו  שקלים    172טוב.  אלף 

ף שקלים מתוך  אל  72אולם ספורט נוף ילדות,    802לטובת נזקי סופת גן הנרקיס, מימון יתרה תב"ר  

הסכום כמימון ביניים בגלל הצפי לשיפוי מחברת הביטוח. מי בעד? לפרוטוקול אילה, אבי, סיגל,  

 עינת, דוד, רותם, ואני. תודה. הישיבה ננעלה. מי נגד? מירי ודודו. הישיבה ננעלה, תודה.

 

ן   תום הדיו

 החלטה

אולם ספורט  802אלף שקלים לטובת נזקי הסופה בגן הנרקיס. מימון מיתרת תב"ר  172על סך  תב"ר 

 אלף שקלים במימון ביניים עקב הצפי לשיפוי מחברת הביטוח. 72נוף ילדות, 

 

 , עינת קדרון, דוד חיות, רותם ריעני אילה רבין, אבי אליהו, סיגל זהבי שמבירולין קפלן,  בעד:

 .דודו גרינברג, מירי פלג וילונסקינגד: 

 

 אושר ברוב קולות.


